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Närvarande

Ordförande Adam ”Ortis” Orthag
Vice Ordförande Alexander ”Alex” Ternström

Kassör Hugo Modin Asklid
Sekreterare Hugo ”Råde” Rådegård

Veckobladerist Alexander ”Bohlin” Bohlin
Matansvarig Adam Molnar

Masteransvarig Madicken Astorsdotter

§1 Mötets öppnande Adam Orthag öppnar mötet kl. 12:06.

§2 Val av justerare Adam Molnar väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga.

§4 Runda bordet
• Ortis har bokat in tid för nästa möte med PA.
• Alex har fått Focus-bokningen godkänd för aspningen nästa vecka.
• Hugo har varit på kassörsmöte, där han har träffat revisorerna och fått

lära sig grunderna i kassörandet. Bokföringen för cocktailpartyt är påbör-
jat. Inga överföringar har gjorts för de som ligger ute med pengar ännu,
men det kommer snart.

• Råde har renskrivit delar av förra veckans protokoll, men det är inte
riktigt färdigt ännu. Första veckans protokoll ligger uppe på ftek.

• Bohlin har lyckats bli frisk igen.
• Adam har inte gjort något särskilt sen sist, men mår bra.
• Madicken har bokat in första mötet med sin nyskapade masterenhet,

vilket blir nu på torsdag.

§5 Kurser
• Åk1: Alla kurser har fått kursutvärderare.
• Åk2: Wulcan är fortfarande sjuk.
• Åk3: Kurserna flyter på.
• Master: Inga nyheter.

§6 Årskursrepresentant-
aspning

Focus bardel är bokad måndag 18/9. Vi tänker att vi lagar någon simpel mat.
Rådes förslag är pastasallad då det är lättlagat och kan enkelt anpassas till
matpreferenser. Det påpekas att pasta inte är glutenfritt, men det sägs att
man då kan äta de andra ingredienserna i en sallad. Vi har även en del kex
kvar sedan tidigare, så kan även bjuda på lite kex och ost.
Alex ska fixa pr, och tänker att vi gör inspring på Nollans analysföreläsning
samma dag. Om Wulcan inte hinner komma tillbaka kan de som läser F2 lösa
inspringet.
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Vi vill även bestämma när vi ska handla. Alex tycker att sallad är trevligast om
man köper det nära inpå arret. Ortis och Bohlin är lediga direkt efter lunch och
kan handla då. Det är även UU1 (möte med utildningsenheten) på måndag.
Ortis ska gå på UU1; eventuellt går Bohlin också. Därmed förväntas det bli
omkring 10 personer, inklusive oss, på aspningen. Det tas upp att det finns risk
att det kommer många som endast är intresserade av mat om vi annonserar
att vi bjuder på det. Det anses trevligt om det inte kommer alltför många som
inte är alls intresserade av att söka. Ett beslut tas därför att inte göra pr om
att mat erbjuds.

§7 UU1 Ortis kommer att gå, eventuellt tillsammans med Bohlin. Alla i SNF har fått
kallelsen men är oklart om det endast förväntas att ordföreande går eller inte.
Ortis ska skicka till Broback (vUO) och fråga.

§8 Verksamhetsplan Verksamhetsplanen för året ska vara klar inför sektionsmötet. Den ska skicka in
senast LV5 och ska innehålla syften och mål för året. Alla anser att förra årets
verksamhetsplan låter bra i stora drag, men bör modifieras något. Det föreslås
att lägga till en punkt om att vi håller på att skapa en masterenhet, nu när vi
faktiskt har en masteransvarig. Ett annat förslag är att göra det mer tydligt
och överskådligt inför mastervalet, exempel ha lättillgänglig information om
vilka kurser man behöver läsa för att vara behörig till de olika program som
F och TM kan välja bland. Ortis har mailat PA om vad kraven för de olika
masterprogrammen är, men fått svaret att de inte är helt spikade inför det
kommande året ännu. Däremot borde det inte ske några större ändringar sedan
förra året. I helhet beslutas det att uppdatera årskurserna på punkten om att
övervaka programöverläggningen, skriva om punkten om överskådlighet, samt
lägga till lite om att vi vill ha ett extra fokus på mastern. Ortis ska skriva ihop
ett utkast och skicka ut till övriga så snart som möjligt.

§9 Programråd Programrådet för F är i eftermiddag. Ortis frågar om några nya tankar har dykt
upp sedan förra veckan som någon vill lyfta. Ingen vill lyfta något särskilt.
Madicken har inte fått information om när TM har programråd ännu. Ortis
trodde att det också skulle vara idag. Madicken skickar ett meddelande till
Felix Hörnfeldt, som är den andra studentrepresentanten i TMs programråd,
och frågar om han har hört något. Han ger snabbt svar att han inte har någon
aning, men antar att de kommer få en kallelse innan.

§10 Övriga frågor

§10.1 Mindmaps på ftek Hugo lyfter att han har fått frågan om SNF skulle kunna lägga upp Daniel
Benjaminssons mindmaps på ftek. Han har hållt föreläsningar om studieteknik
för årskurs 1 det senaste året och har gjort mindmaps i alla kurser som F och
TM läser tillsammans första året och har nu även skapat en för komplexen.
Vi betalar Daniel för att hålla i föreläsningarna, så är inte självklart ens att vi
skulle få lägga upp dem. Adam föreslår att vi skulle kunna göra egna mindmaps
att lägga upp, eller köpa av en student som gör en egen. Bohlin anser att den
största hjälpen ligger i att göra en egen mindmap och är osäker på hur stor
hjälp det vore om man lägger upp en färdig. Det påpekas att Daniels mindmaps
endast är baser som det är tänkt att man själv ska fylla på med mer information.
Programmet som de görs i kostar dessutom pengar. Bohlin har sett en mindmap
som en student har gjort utifrån Daniels bas. Han tycker att de är plottriga
och svårtydda med för mycket detaljer. Han förstår att det ger mycket om man
gör en egen mindmap, men han hade svårt att få ut mycket av den han såg,
trots att han har läst kursen den var baserad på. Madicken anser att om man
ska lägga upp en mindmap så ska det vara en enkel mindmap, med endast det
mest väsentliga, så att de är lätta att följa, och så att man själv kan utöka
den om man vill. Alex är inte jättemycket för idén och är osäker på hur stor
hjälp det skulle kunna vara. Att lägga upp enkla mindmaps på ftek hade varit
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trevligt, men kanske inte det viktigaste att lägga fokus på i nuläget.
Det beslutas att inte göra något i nuläget, men att ha det i åtanke framöver.

§10.2 Pengar till
Masterenheten

Madicken undrar om det finns någon möjlighet att få kapital till att ersätta
de som är med i masterenheten på något sätt. Hugo säger att det nog skulle
kunna lösas, men att han då får uppdatera budgeten lite.

§11 Nästa möte Tisdag 19/9 12.01 i Acceptorn.

§12 Mötets avslutande Adam Orthag avslutar mötet kl. 12:58!

Figur 1: https://xkcd.com/1736/

Adam Orthag
Ordförande

Hugo Rådegård
Sekreterare

Adam Molnar
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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